



Styrelsemöte Gotlands Orienteringsförbund (GOF) 2025-12-15

Protokoll nr 7

Närvarande: Torbjörn Sköldefors, Mattias White, Stefan Hellström, Anna Bäckstäde, Pontus Gustafsson, Brent Key samt Anna Samelius konsulent (adj. sekreterare)

Frånvarande: Adam Österdahl

- §87 **Sammanträdet öppnas**
Ordförande Torbjörn Sköldefors hälsade alla välkomna till mötet samt förklarade mötet öppnat.
- §88 **Fastställande av föredragningslista**
Styrelsen beslutade att fastställa föredragningslistan.
- §89 **Val av protokolljusterare**
Styrelsen beslutade att välja Stefan Hellström
- §90 **Val av sekreterare**
Styrelsen beslutade att välja Anna Samelius
- §91 **Beslutspunkter från föregående protokoll**
Genomförda:
Utsedd arbetsgrupp för motioner inför SOFT:s förbunds möte har gått igenom dessa och såg ingen som de ansågs behöva besvaras.
Lysgranaten, P18 Försvarsmakten
Batteribyte och displaybyte SI enheter
Föreningsledarträff 20 november
Arbetsgrupp för skolavtal gällande skolgårdskartor (pågår)
Vikarie för LIU Orientering (pågår)
Kontakta sponsorer för nya Gotlandströjorna angående avtal (pågår)

Ej genomförda:
Introduktionsutbildning/ledarutvecklingsdag – ungdomskommittén förslag på datum. Kvarstår sedan tidigare protokoll.
Uppföljning av försäljningen av de gamla GOF tröjorna som föreningarna har.

Protokollet lades till handlingarna.
- §92 **Styrelsens och kansliets rapporter**
92.1 Ordförande (Torbjörn Sköldefors)
– Regionmiljonen återrapporterad
– Nomineringar till SOFT:s förbunds möte
GOF:s styrelse och föreningarna har möjlighet att nominera till SOFT styrelse. Stockholms OF är sammankallande i vår region och Torbjörn Sköldefors har ännu ej hört något, men troligt möte i mellandagarna.

– Lysgranaten är genomförd

Ett väldigt roligt arrangemang med 80 lag anmälda och många på startlinjen. Stefan Hellström gjorde ett jättejobb i sekretariatet med alla gafflingar.

– RF-SISU: signaler om förändrad tjänstefördelning.

Torbjörn Sköldefors har haft möte med Bo Ronsten, där RF-SISU Gotland signalerar att eventuellt återta Anna Samelius på heltid eller mer %. Mötet diskuterade detta. Det finns ett avtal skrivet mellan RF-SISU Gotland och GOF, som ordförande har.

92.2 Junior & Senior (Adam Österdahl)

– Sponsringskontrakt Gotlandströjor (svar inväntas)

– LIU-vikarieutskick förberett

– Uppföljning av tröjförsäljning ej klar

– Årshjul påbörjat

Adam hade förhinder, men styrelsen har läst rapporten

92.3 Hittaut & Motion (Anna Bäckstäde)

– Förslag på områden Hittaut 2026, mötet diskuterade detta och andra områden för de som fått nej av markägare.

De klara områden är: Kyllaj och Hageby träsk. Länsstyrelsen har önskemål om Hau, där de gjort i ordning. Mötet diskuterade Hau och konstaterade att det blir ett för litet område som kan vara aktuellt. Anders Nilsson har tidigare föreslagit Lummelunda. Mötet diskuterade Östergarn – Klintklinten istället för Lojsta russhagen som fått nej, samt Visby.

– Hittaut har utsättarstart 17/12 och avtackning av årets ideella.

– Stöd från Region Gotland på 15 000kr bekräftat för år 2025. Anna Bäckstäde berättar att Regionen diskuterar ett långsiktigare stöd och ska ha ett möte, men inget sagt.

Anna-Karin Bergius kan fortsätta arbeta med sponsring, men vill ha med någon från respektive förening, för att nå ut med bl.a. stolpförsäljning.

Mötet diskuterade hur Hittaut gruppen ser på uppdaterade försäljningsunderlag.

Mtbo 2026 – datum/ansvar.

Datum för de sex tillfällena är satt på Tävlingskonferensen. Stefan Hellström och Anna Bäckstäde håller ihop de sex tillfällena och utser banläggare.

92.4 Kansliet (Anna Samelius)

– LIU-verksamhet och IUP. Verksamheten flyter på och alla elever har nu lämnat in sina IUP (Individuell utvecklingsplan), som Anna ger feedback på till respektive elev.

– Röstlängd och tävlingsstatistik – inkom 2025-12-02 från SOFT och vidarebefordrat till styrelsen

– Protokollsignering återstår

– Lillkorpen 2026: TL saknas från Gotlands Bro OK. Viktigt att funktionen tillsätts så att arbetet kan starta.

92.5 Barn- och ungdom (Pontus Gustafsson)

På föreningsledarträffen fördelade ungdomskommittén gemensamma läger och tävlingsresor, där Visborgs OK och Gotlands Bro OK tar de flesta medan Svaide Roma SOK tar Breddlägret då de har mindre barn i verksamheten.

92.6 Tävling (Brent Key/Stefan Hellström)

– tävlingsträff 7/12 genomförd

- DM-helger 2026 beslutade på Tävlingsträffen
- Sprintstafett som MOL 2026 då arrangören inte klarar funktionärer en heldag (efter DM Sprint).
- Ny klass DH70 på DM stafett 2026 efter önskemål från några äldre och missuppfattning om årets äldsta klass.
- Tävlingskalender (MOL, Nattcup, MtbO-MOL) klar på Tävlingsträffen
- Kartritningsplan 2026–2031 har Brent bett föreningarna återkoppla, så att vi har en bra långsiktig plan för våra arrangemang och även en bra plan för kommande driftsbidrag för kartor.
- Driftsbidrag 2026
- Touchfree. Garda OK har dosor för touchfree och Gotlands Bro OK har köpt in nya dosor för detta. De kommer ha touchfree på sina arrangemang under 2026.

§93

Ekonomi (Mattias White)

Resultat och balansrapport

Kort genomgång av resultat och balansrapport.

Status för kartritningsbidrag och externa stöd.

Faktureringsläget, är under kontroll. Det mesta är fakturerat men kvar är Försvarmakten med Garnisonsmästerskap och Lysgranaten samt läger för Sollentuna Orienteringsgymnasium.

§94

Övriga ärenden

Plan för arbete med Verksamhetsberättelse 2025 och Verksamhetsplan 2026.

§95

Mötesbeslut

Styrelsen beslutade att Torbjörn Sköldefors tillfrågar kandidat för att nomineras till Förbundsstyrelsen.

Styrelsen beslutade att fastställa områden för Hittaut 2026, med förbehåll att de nya valda områdena blir godkända av föreningarna som äger kartorna och av markägare.

Styrelsen beslutade att Anna Bäckstäde skickar ut försäljningsunderlag Hittaut till föreningarna.

Styrelsen beslutade att Anna Samelius skickar mailadresser till föreningarnas ordförande till Anna Bäckstäde.

Styrelsen beslutade att MtbO cupen genomförs på de datum som Tävlingskonferens beslutade och att Anna Bäckstäde och Stefan Hellström ansvarar för att cupen blir genomförd.

Styrelsen beslutade att datum för Hittaut släpp blir söndagen den 26 april 2026, i inledningen av Outdoorveckan.

Styrelsen beslutade att Adam signerar de protokoll han justerat, under sin ledighet i mellandagarna.

Styrelsen beslutade att Anna Samelius kontakter Gotlands Bro OK för att få namn på kommande års Tävlingsledare för Lillkorpen.

Styrelsen beslutade att fastställa DM-upplägg, tävlingskalender och kalender för gemensamma träningar som MOL, MtbO cup m.m. för år 2026 enligt Tävlingskonferensens beslut.

Styrelsen beslutade att Mattias White med underlag från Torbjörn Sköldefors (Försvarmakten) skickar ut de sista fakturorna för år 2026.

Styrelsen beslutade att Anna Samelius skickar gamla avtalet för skolgårdskartor även till Stefan Hellström, så att arbetsgruppen kan förbereda sig inför framtagande av nytt avtal.

Styrelsen beslutade att Anna Samelius skickar ut kallelse till Årsmötet den 3 januari.

Styrelsen beslutade att respektive ansvariga i styrelsen gör grunden för sin del av verksamhetsberättelse och verksamhetsplanen. Detta skickas senast till Anna Samelius den 15 januari.

Styrelsen beslutade att Anna Samelius sammanställer inkomna underlag för Verksamhetsberättelse 2025 och Verksamhetsplan 2026 och skickar tillbaka till styrelsen senast den 20 januari.

§96 **Nästa möte** är den 26 januari kl. 18.30 på Idrottens Hus, lokal Kruse

§97 **Sammanträdet avslutas**

Mötet avslutades och Torbjörn Sköldefors tackade för visat intresse.



Torbjörn Sköldefors (ordf.)



Stefan Hellström (justerare)



Anna Samelius (sekreterare)